
   

Vragen Commissie Ruimte 19 januari 2024  

Vragen Trees Janssens (PvdD), over Brief GS van 28 november 2023 over Natura 2000-Beheerplan Kop van Schouwen 
– 383968, agendapunt 6 

Vragen Commissie Ruimte Antwoorden  
1. Heeft de aanwezigheid van eenden negatieve invloed op de instandhouding van de 

natuurwaarden? 
Van eenden is niet bekend dat zij een negatieve invloed op de 
instandhoudingsdoelen hebben. 

2. Zo nee, waarom wordt de jacht met behulp van een eendenkooi dan nog toegestaan? De jacht op eenden is geen bevoegdheid van de provincie, dat regelt de 
minister. 

3. Jacht, schadebestrijding en populatiebeheer worden uitgevoerd volgens door GS 
goedgekeurde faunabeheerplannen (pag. 153). Volgen de FBE plannen de 
Beheerplannen Natura 2000 of omgekeerd? 

Faunabeheerplannen en Natura 2000-beheerplannen vullen elkaar aan, 
dankzij goede afstemming, maar zijn niet hiërarchisch gerelateerd.  

4. Op pagina 154 wordt gesteld dat zonder afschot van damherten er sprake zal zijn van 
overbegrazing. Wat is het behaalde resultaat van het afschot van de afgelopen 20 jaar? 

Om de streefstanden te halen worden er extra inspanningen gedaan. 
Informatie en grafieken van de populatieomvang zijn te vinden in het 
meest recente faunabeheerplan. Zie de bijgaande link: 
https://www.faunabeheereenheid.nl/zeeland/PUBLICATIES 

https://www.faunabeheereenheid.nl/zeeland/PUBLICATIES



